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W3,W4; lied about briefcase....

Gonzalez did a hand drawn sketch for Ruddy. Showed the
location of the body near cannon #1.

Dr. Haut did a hand drawn sketch for Irvine. Showed the
body in that same place, near cannon #1; not cannon #2.

Ruddy also has tape recording of his conversation with Haut
about the body’s location near #1. Wallace was told this, and
Wallace decided to use Haut on program saying something contrary
to that.

Haut’s map/tape is consistent with Gonzalez.

Arthur is interesting.

Pat Knowlton (W2) says that he saw Hispanic guy in parking
lot around 4:30 pm. #1 believes that this guy was "covering the
parking lot" while others were moving the body...

There is a lot of mica in the park. It is all over the
vegetation. Mica on Foster, but no soil. Consistent with 1st
cannon location.

Mr. Reaves, male black who stays around the park, was not
there during the week Foster’s body was found - he was sick. No
one from the 0OIC has ever talked to him. ([Advised #1 on second
day that someone had talked to Reaves. BK advised me that
Luekenhoff had].

Park Supervisor Tyrone (Ty) Brown told Reaves that the body
was by the 1st cannon. Ruddy has Ty on tape.

Park historian - clear dirt paths to cannon #2.

When asked if he thought the body was ever at cannon #2, he
stated that not ever at cannon #2.

When asked why everyone said it was by cannon #2, he said
that all lied about it. If they don’t continue lying, the truth
might be uncovered.

When will Henry Lee do a report? Lee is a hired gun. Will
say "could be ",

Theory:

When asked what his best theory was, he said off the record,
deep background:

Foster was poisoned. The gun shot was a "cover shot" after
the heart stopped:
Little blood.
Vernon Gebhart.
No exotic tests were run.
No blood on the vegetation.
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Foster had severe anxiety the last few days of his life.
When you kill someone like this, you want to do it in a familiar
setting.

Foster didn’t have lunch as the secretary said. Pond was
told to say that.

He did have a big meal at the White House, but not in his
office. Beyer found meat and potatoes in stomach.

Probably died between 4 and 5 of poison.

Was on a carpet on the floor in the White House; possibly an
oriental carpet, because of the different type of fibers. Do not
believe he was ever rolled up in a carpet as some speculate.

Helen Dickey was told that he died in the parking lot;
probably the parking lot at Fort Marcy.

A military source in the White House says that there was a
stranger in the halls of the White House between 2 and 3 pm that
day.

The White House security apparatus is geared toward checking
people coming in. Little attention is paid to those leaving.
Officer Ski;g§’is the only one who might have seen something that
day.

When asked who might have done this, he said, "the Arkansas
B-team". Why call it the "B-team": because it is an Arkansas
version of the noted "A-team" of TV fame.

Who is this "B-team"? Dixie Mafia thugs, who also do
things for Tyson, Stephens.

Patsy Thomasson spilled the beans that Vince Foster was
going to talk. Patsy is the enforcer. Notified appropriate
people.

The body was moved out of the White House through a tunnel;
perhaps through the Treasury Department. No one cares about
people going out of the grounds.

The body was transported in a van to the Park.

Probably the cover shot was in the van. Wouldn’t it
penetrate the van? Not if shot into a mattress. Dr. Haut said
the back of the wound was covered.

The van pulled into the 2nd parking lot on Chain Bridge
Road, across from the Saudi ambassador’s residence.

The body was then carried directly from the gate by the 2nd
parking lot directly to the position near cannon #1. It is a
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straight path to there.
The gun allegedly found in Foster’s hand was "staged".

He was probably shot with a .22 pistol. This is the type
weapon often used to hit people. Silencers can be used on same. /Ln%SL&‘b
This is consistent with Haut statement about a low velocity
weapon.

When asked about the CW, he said that he is probably in on
it. Possibly even his van used. CW will not talk to Ruddy.

Told him that we will consider all reasonable theories.
Told him I will talk to Irvine, Pritchard also.

He said Scaife, Irvine down on Ken.

With Irvine make it clear that it is off the record. Irvine
tapes all telephone conversations, even those with Ruddy. He
will print anything you say.

"I’m not saying I talked with Miguel, but...." ﬂkﬂ9,7wz_sp,;~-'

Miguel believed the CW; Ruddy does not believe him.

CW supposedly made the 911 call from the other park; but an
anonymous female called 911 first, even though the official
record does not reflect this.

Need to check Rolla’s rough notes. He indicates arrival at
6:35 pm. Next entry or so is "Walker, Secret Service at the

White House." Which indicates he had that before he got to the
park.

Believes strongly that White House notified earlier that
everyone has said.

Beyer told him that there was an FBI man and a Secret
Service man at the autopsy.
oct. 13:

Discussed Miguel, Touhey. Advised him of unprofessional
conduct by Miguel. Lucia witness.

Miguel raised a number of inconsistencies in lengthy memo.
We have checked these out.

Miguel’s insistence on "maintenance road" below 2nd cannon
area. Ruddy agreed there was none.

Miguel statement about body under cannon #2 "in the line of
fire" ludicrous.
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Thinks Ken needs to hire an experienced murder prosecutor.

He gave me copy of Dr. Haut’s map. Showed me where 1st
cannon was; and where body was in relation to 1st cannon.
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MEMORANDUM

Date: October 23, 1995
From: Hickman Ewing
To: File

Subject: Peter Westmacott

On Monday, October 23 at 9:00 a.m., a Mr. Peter
Westmacott called the office leaving the message, "he’s out and
about today; he’ll try you again around 10:30 a.m."

At about 10:20 a.m. I received a call from a British-
sounding male identifying himself as Peter Westmacott. He said
he was with the British Embassy and was in Little Rock. He said
he is involved in political and public affairs for the Embassy.

He said that he understood that I had called him and he
was to call me back. I told him that information was incorrect.
[I had never heard this man’s name before this call.] He said,
in any event, he wanted to talk to me a few minutes.

He wanted to know my general impressions of how the
"Starr Commission" was progressing. I told him that it was not a
"Commission" that Ken Starr was the Independent Counsel appointed
by the courts. I told him I was not at liberty to comment on the
progress other than to say there is an "active and on-going"
investigation.

He told me he knew I couldn’t comment, but wanted to
get my impressions on the status. I told him a number of people
had already been prosecuted, had pled guilty and had been
sentenced. Others are awaiting trial. Others are still under
investigation. I told him a lot of this was in the public
domain.

He thanked me for my time and said they would continue
following it from what they could discern in the public domain.

After I talked to Mr. Westmacott, I checked my voice
mail. I found that at 8:57 p.m. Sunday night, October 22, Peter
Westmacott had left a message on my voice mail. He said he was
with the British Embassy. He said that he had a message at the
hotel for him to call me. He is in the Excelsior hotel, room
503.
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TELECOPY COVER SHEET

OFFICE OF THE INDEPENDENT COUNSEL
1001 Pennsylvania Avenue, N.W., Suite 490N
Washington, D.C. 20004
telephone (202) 514-8688 . facsimile (202) 514-8802

Date:
TO:
Cbmpany Name:
Fax Number: Telephone Number:

FROM:

Number of Pages: (including this cover sheet)

Message:

CONFIDENTIALITY NOTE
This facsimile is intended only for the person or entity to which it is addressed and may contain
information that is privileged, confidential, or otherwise protected from disclosure. Dissemination,
distribution, or copying of this facsimile or the information herein by anyone other than the intended
recipient, or an employee or agent responsible for delivering the message to the intended recipient, is
prohibited. If you have received this facsimile in error, please notify us immediately by telephone and
return the facsimile by mail.
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Hick:
Just a reminder that we should get the letter out to Miguel if
that has not already been done. Thanks.

Brett
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202 393 1335 « P.8l

QﬂJt Eaﬂy @elegtapb . Washington Bureau

Suite 904 .
mbt $unhap meltgtapb 41331 Pennsylvania Ave. N.W,

Washington. DC 20004
(202) 3935195
(202) 393-1335 (fax)

FAX COVER SHEET

To: DT STARR

From: Do lom aa AT _'3.,\)'\)\5:1& ‘

Number of Pages (including cover sheet):

Other Information: Ssasve e
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Foster mystery: a key witness ignored by theF

THE SUNDAY TELEGRAF'H OCT: QBER 22, 1995

i

Bl

D e ath in the reveals the face
- park: is this
the killer?

THAT face. Thin and '

pointed. with menacing eyes.
It has haunted Patrick
Knowilton for more than two
years, He cau still remamber
the Hispanic features sxactly
asthey were onJuly 20, 1993,
the day he stopped at a
seglvdad Virﬁnia park for a
Qquick pee in the bushes. The
maa was on watch, guanrding
sometbing. He locked -the
]?_'. I'e who was fully capable of
wing.

Hours later, Knowlton
heard on the news that a
<lose friead of Presiilent
Clinton 8ad deen found dead
in the same &_ark, The victim
was Yincent Foster, the Dep.
uty White House Counsel,
ono of the close-knit Arkan-
$2s group.

Knowltea, a construction
consulfant. called tha US
Park Police. He thought he

* had vital information.

Perhaps he had seen a
murder suspect. But the

olice did not seem 2o be,

nrereited. They took a few
details in a desultary chat
over the telephene, Nobody
<ame to see him,

His staternentin the police
report was full of mistakes,
Even his name was spelled
{ncomrectly.

In the spring of 1994 ha

by Ambrose
Evans-Pritchard
in Washlngtgn

wag. iatetviewed by the EBI.
It was during the early phase
of tha investigation by Inde.
endent Counse! Hobert
iske. He claims that the
FBI tried to badger him into
changing his story.

Wgu!\: ’Th?i hsi::;da Te!ed-
graph showe olice ap
judicinl m:mmaﬂesno! hig tes-
timony == which he had not
saen == he was stunned, say-
inf bis statemeats had been
falsified %

As ha tells the story, he
sto:ged at Fort Marcy Park
at 4.30pm on JNK 20. Theye
were two cars ia tha carparkd
QOne wis 3 brown Honda
Accord wilth Arkansas
licence plates, subsequently
identified as Foster's ear,
The other was a blue sadan,

ossibly 3 Japaness make,

hers was a man in hiy twea-
ties .s:ning inside it with a
manicured appearange. He
lowered his windew and gave
Knowlton a. threatening
look.

“I was worried about get-
tig mgg:;l. 3@ I Jeft m!
wallet under the seat.” sai

Knaowiton. ““As I got out L

beard his car door open and T
thoaght ‘Qh sh*t’, this is it,
the guy's coming after me’.
But Be just steod there lean-
ing over the roof of the car,
warching me .., When I
came back I looked at him
and 1 thought something’s
fnlng to happen to me unigss
get thie hejl out of here,
really thought he mighe kil
A

9.

His FBI sratement say
that Kaowlton “‘could no
furtker ldentify this Individ
ual and stated that he would
be unable to recognise bim in
the future .

""That’s an outright lie,” he
$aid, angrily, 1 want it on
the record that I never said
that. I told them that I conld
pick him out of 3 line-up.* .-y

The Sunday Te!egraﬁr.\

asked if he would be willin

té help with ap artist's -

sketeh of the suspect. 1;%
agrﬁed.‘.ﬁince the US judic
authorities have failed 2o
takg the initiative, we have
decided to do it ourselyes.
The sketch gbove Is drawn
by am experienced police
artist.

Knowlton was the first eys
witness 1o look inte Foster's
car. He saw g briefcase on
the front passenger sear. *'|

rQal
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[

of a possible murderer

proQieded ince the park £o.urinate. MNs furehe

Shis male waw nqtng 3t . him asking him, . e “?fa;h.‘
extrEmaly nervous and uneasy. Ne could not tucthar identify this
particuler individual nek his ateire and skatced that he would be:
Unadle to recognize him in the futyze. 5.

.| lato vhe parking -i:m:a. The l':"eod of tha yshicle vas up and a From FBI documents:
B “-y Vhite pale wap spanding in the-viciaity of the vehicle. Ye ﬁ?:;;;‘: ?&iﬂ:
R - described the whitw male a9 {n hip mid- 20 lage 40’s, wrong and he would
v Sy PPronivately six feet in heighe, wedium busld. long blonde hair | recognise the man

dnd beard, dppedred unclean and upkept.

e . | hosaw. And despite
L . e the conple’s statement
left) the Fiske

CONFIDERTL

on ox cover-up? The FRI virtually ignored the testimony of one witness at saw ‘nothing uanmal’
e death scene in Fort Marcy Pack and the Fiske Report overlooked the Burean's
own evidence. Right: Foster had close links with Hillary Clinton

remembder thinking these
geoplc from Arkansas must
e real stupid 2o leave 2
briefcase oa the front seat,
ke said, (The LS Park Police
claim that no bpiefcase was
found jn the car. Foster's
brisfcrse later hurned up at
the White House,) He also
noted that the driver’s seat
was forward, which would de
strange for a maun of 8{t 4in,

Knswiton's E Bl statement &,'}' M’*?"?‘
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says that the blue sedan bad
Virginla licenge plates,
“~That's not true.” he said. I
never said that. I told them I
didn’t see the tags.” What is
even more bizarre is that the
FBI tried 10 convince Rlim
that Foster's car was bdlug,
not brown, (According to the
official record. Poster’s car
was light browa or taupe.)
They shawed him a photo-
graph of a blue Honda with

Foster's Arkarsas number
g{lates. {1 was a newer model

onda, with a gloss paint,
fancy wheels, and a dent in
the dack ~ a totally different
car.

*'They went over it about
20 times, telling ma that this
was Foster's car.”” ssid
Knowlton, ““But I was quite
adamant about it, { saw what
I gaw, and I wasn't going to
change my story."

The official report on the
death of Vince Fostsr,
released by Robert Piske in
June 1984, cites Knowlton’s
testimony on subsidiary
issues but makes no mention
of the encounter with the
mendacing map in the hlue
¢ar, Not a single word.

Kennerh Starr, wha took
over as [ndependent Counsel
vwhan Fleke was sicked by 3
panel of judges in 1994,
seems content to lot bis pre-
decessor close the book on
this. Starr’s investigators
have never talked to Knowl-
ton. The federal grand jury
has never suramoned him to

give sworn testimony,

Knowlton is not the omly
witness 1o have had vital tes.
timony suppregsed by the
Fiske Regport. Flske also
neglected to rention tha
devastating information
%i‘ven by 2 couple found at
the park when the police first
arrived, shortly after Spm.
The couple, both Washing.
ton_grofessionals, had been
sitting in thelr car in the ear

ark, chattiag to each other,
rom about §5.30pm. The
ouly other car in the lot was
Foster's brown Honda.

“The hood of the vehicle
was up and a white male was
standing in tha vicaily of the
vehicle,” says the FBI state-
ment of the rpan. ‘'He
described tha white male as
{n’bis mid« to late 40’s,
approximately six. feet in

height, medium build, long
blonde hair ang deard
ap e:np§ unclean and
vakene(sich’. .

The woman taold the FBI
shq saw Foster's.Honda in
thecar park.. “A white male’
was seated {n-the drivers
seat of thic particular vehi.
cle,” s3id her statement,
“‘She believed the oceupant
had dark hair and could have
been dare.chested,”

The syewitaess account of
this couple.ls arguably the
most crucial testimogy :1n the
entire Foster case. The cou-
ple were the oniy crime
Jcene witnesses, apart from
Kngwitou. with lmportant
and relevant information.
They told the FBI they saw
two men tinkering with
Foster’s car. The Plske
Report says that peither indi-
vidual “‘observed anything
unusual”.

This 13 asteunishing, as iy
the fact that Knowlton vigor
ously disputas the FB1'g and
the park police’s accounts of
hig testimony* as @ witness,

The woman told The Sundaw
Telegraph that she hag nevesy
been called before 1de grand

fury. -
She had 3 brief chat with 2
Ios cut?; for tha, Starn
estigation lask winter bug
has not been asked any fumy
ther questions, p
It has been reported In thae
US press that Kenneth Starm
is wrapping up the Foster
case, and {3 yxpected te
reach a rebing of suicidee
within the next few weeks.
This is bafflipg news, Howy
<BU 3 S¢{igud prosecuion
come 19 a deflnitive couclo
sion hefore ha has called the,
mest ieportagt crime scenes
witnesses before the grands

juﬁ".’ :
How <ao de mle suicide
without even beginsing i@
explore leads that poiot e
the direction of foul play and
possibly murder. Mr Starr ig.
a man of integrity and highy
standipg. 18

He is not 8 raan who woulds
throw away his reputation sot
lightly, Oris be? i
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From the Pittsburgh Tribune-Review
Wednesday, October 25, 1995

By Christopher Ruddy
FOR THE TRIBUNE-REVIEW

WASHINGTON — At a press
conference in Washington today,
an international panel of forensic
handwriting experts — including
one from Oxford University —
will announce it’s findings that a
torn note, said to have been
Vincent W. Foster Jr.’s “suicide™
note, is a forgery.

Strategic Investment, a Balti-
more-based financial newsletter,
and its editor, James Dale
Davidson, have called the confer-
ence to issue the written findings
of three experts that analyzed a
copy of the note.

Twenty-seven pieces (the 28th
piece was missing) of the note
were claimed to have been found
in the late deputy White House
Counsel’s briefcase almost a week
after his sudden death on July 20,
1993.

If the forensic panel's asser-
tions are true, it would indicate
that someone engaged in a major
cover-up of Foster’s death and ob-
structed justice by hindering the
investigation of the matter.

The U.S. Park Police originally
determined that the note was writ-
ten by Foster, and ruled his death
asuicide. At the request of former
special counsel Robert Fiske, the
FBI lab examined the note and
concluded it was authentic.

The methodology used by both

the FBI and the Park Police to cer-
tify the note, however, has been chal-
lenged.

Fiske relied on the note to help
make his case that Foster was de-
pressed in the last days of his life,
particularly over apparent impropri-
eties in the White House Travel Of-
fice.

The note begins, “I made mistakes
from ignorance, inexperience and
overwork", and from there rambles
on about legal, personal, and office
concerns on a single sheet of 8 and
1/2 by 11 legal paper.

Foster’s wife, Lisa, told the FBI
that she believed her husband had
written the note in the weeks before
his death after she had advised him
to document “everything ‘they’ did
wrong.” She told the FBI that she
“did not view or read the note” until
it was pieced together and shown to
her.

The three forensic reports ob-
tained by the Tribune-Review indi-
cate that the experts came to inde-
pendent conclusions that Foster did
not write this note.

Reginald E. Alton indicated that,
based on his comparison of a photo-
copy of the note with a dozen photo-
copied documents known to have
been written by Foster, the torn note
“is a forgery.”

Alton has for thirty years lectured
on handwriting, manuscript authen-
tication, and forgery detection at
England’s Oxford University. In re-
cent years he led a panel of experts
that ruled on the challenged diaries

Experts Say Foster ‘Suicide’
Note Forged

of noted English author C. S.
Lewis.

Alton’s opinion has been
sought by British police agencies
and, according to his biography,
he has testified in British courts
as an expert witness relating to
questioned documents.

Alton is currently Dean of De-
grees at Oxford’s St. Edmund
Hall, its oldest undergraduate in-
stitution. Alton’s findings will be
particularly bitter for the Presi-
dent, since Mr. Clinton attended
Oxford as a Rhodes Scholar, and
has used the university's presti-
gious name as a significant part
of his own credentials.

In his report Alton noted eight
major discrepancies between the
torn note and Foster’s known
handwriting. He described
Foster's natural writing as “firm,
open, rounded, with a consistent
slight backward slope and an easy
currency that joins letters with
scarcely an interruption...”

The torn note, he said, is writ-
ten in a less open style with an in-
consistent slope, and with letters
drawn in a characteristic arched
style.

Coming to a similar conclu-
sion, Vincent Scalice notes that
the “execution, form and style of
the writing . . . is not consistent
with (Foster’s) writings . ..”

Scalice, aformer homicide and
identification expert with the New
York City Police Department has
twenty-two years experience han-
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dling questioned documents and is
a certified document examiner
with the American Board of Foren-
sic Examiners.

He has testified in numerous
court cases relating to documents
and has consulted with major firms
and banks, including Citibank and
Chemical Bank, as a document
examiner.

“Look at the note, and just com-
pare it with the flow of the letter
the Park Police used to authenti-
cate,” Scalice said in an interview.
“Even a lay person can see it’s not
a match.”

Scalice added that he also ana-
lyzed the challenged document for
specific letter characteristics and
other patterns that indicate the
note to be a forgery.

Offering a third opinion of forg-
ery, Ronald Rice heads New En-
gland Investigation of Boston and
has eighteen years experience ex-
amining documents and is board
certified.

A consultant to the criminal
unit of the Massachusetts Attorney
General’s office, Rice has worked
on a number of celebrated cases,
and was recently asked by CNN to
examine notes written by O. J.
Simpson.

Rice told the Tribune-Review
that the note is an “artistic forg-
ery.” The forger, Rice suggests,
took known writings of Foster and
“either drew them, used a cut-and-
paste method, or used a highly so-
phisticated computer scanning
method.”

Alton and Scalice also agreed
that the forger created the torn
note from known writings.

“A good forger always wants to
mimic the real thing, rather than
create a word," Scalice explained.
“This is probably why the note

never makes a reference to suicide.
Foster likely had never written any
such words.”

“The flimsy investigation into the
note parallels still the flimsy investi-
gation of the death,” Davidson said.

Davidson and his newsletter have
criticized the handling of the Foster
case by federal authorities.

Given the political overtones of
the Foster matter, Davidson noted he
strongly supported President Clinton
in the past. Having donated the maxi-
mum amount allowable to his 1992
presidential campaign, and has at-
tended “renaissance weekends™ and
inaugural balls for then-Gov.
Clinton.

He said he hired the experts after
he received information that the FBI
and Park Police did not adequately
review the note.

In his report, homicide expert
Scalice said the torn note is “not con-
sistent” with a suicide note, since it
makes no mention of intentional
harm, suicide, death, farewell, or ex-
pression of departure.

Scalice, also an expert in the iden-
tification of latent fingerprint im-
pressions, said if the note was torn
into 28 pieces without leaving any
fingerprints, this “would be consis-
tent with someone having worn
gloves.”

“Otherwise there should have
been numerous latent impressions,”
he said.

Scalice and Alton both said find-
ing of the note “torn” should have
been a red flag for investigators that
a forger may have been attempting
to make a comparison of the docu-
ment more difficult.

“Anytime adocument is torn, mu-
tilated, something spilled on it, sus-
picion should be aroused,” Scalice
said.

The White House says that the

note was found in Foster's brief-
case as it was being packed almost
aweek after his death. Then-White
House Counsel Bernard
Nussbaum admitted he searched
the briefcase two days after
Foster’s death and that he did not
detect the torn pieces.

The Park Police in both private
and public interviews have
claimed that the briefcase was
searched properly, and that the
torn note was not in it during the
official search conducted by
Nussbaum.

Earlier this year Park Police de-
tective Pete Markland told the
Washington Post that Nussbaum
searched the briefcase twice, de-
claring “it’s empty.”

Markland told the New York
Post in April that he became sus-
picious when the note was later
found in the same briefcase.

“Nobody could have missed
that note in there,” Markland told
the Post. Markland never testified
at Senate hearings this past sum-
mer.

Police, Fiske
Examination

Despite apparent suspicions
about the note, police apparently
took a rather casual approach to
its examination.

On July 29, 1993 the Park Po-
lice had Sgt. Larry Lockhart, an
expert in handwriting for the U.S.
Capitol Police, examine the note.
Lockhart concluded that Foster
wrote it.

Lockhart told the Tribune-Re-
view that he has no certification
as a handwriting examiner, but has
developed a skill over a fifteen year
period.

He admitted that he used only
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a single document of Foster’s
known handwriting — a curt let-
ter that Foster had written shortly
before his death — to make the
comparison.

“According to the federal rules
of evidence you need at least four
known writings to compare ques-
tioned documents, but usually an
examiner waits as many as he can
get,” explained Ron Rice, who
wrote the course on handwriting
examination for the American
Board of Forensic Examiners.

Scalice noted that in a homicide
investigation police “would not
normally accept a single document
(for comparison purposes) from a
family member. You'd want docu-
ments from several sources to
make sure the police aren't given
a forged document to compare
another forged document.”

Asked how many known writ-
ings he typically wants to make a
comparison, Lockhart said his rule
is “the more the better.”

He said he made his opinion
based on one document in this case
because that “was all the police
gave me."”

Lockhart said when he exam-
ined the torn note he did notice a

wavering in the writing “which could
have been a tremble.” He said that
although he noted it to himself, “I
didn’t say anything at the time to in-
vestigators. There was something in
the writing that indicated the indi-
vidual could have been a manic de-
pressant.”

He said he later read in the paper
that Foster was on medication and
saw that as a possible reason for the
“tremble.” He was unaware that Fos-
ter is said to have gone on medica-
tion for insomnia the night before he
died, and that the note was said to
have been written days or weeks ear-
lier.

Other experts say that a “tremble”
could be a sign of hesitation — a
forged document lacks the free-flow-
ing style of the actual writer.

Fiske, FBI

The Park Police say that they did
not use the FBI lab to examine the
document because Foster had criti-
cized the FBI by stating in the torn
note: “The FBI lied in their report
to the AG.”

According to the report of former
special counsel Robert Fiske, the FBI
lab subsequently was brought in and
“determined that the torn note was

written by Foster.”

Fiske used, like the Park Police,
a single paged document offered
by the family adding only two
checks written by Foster for hand-
writing comparison purposes.

But a source close to the Starr
probe said Fiske was imprecise in
his report: the FBI lab found the
two checks to be an “inconclusive
match” to the torn note.

The FBI lab matched the note
to the single paged document. The
lab's reliance on so few documents
in the case contradicts normal FBI
procedures.

“The general guidelines is to
have more ‘known handwritings’
rather than less,” explained John
Hicks, recently retired FBI assis-
tant director and head of the FBI
Crime Lab, which oversaw the
Document Unit.

“If I had to come up with a
minimum number of (known writ-
ings) I'd want, I'd say ten,” James
Lyle said. Lyle, a former FBI spe-
cial agent and unit chief for the
Question Document Section who
retired in 1993, said there “is no
rule of thumb™ except that analysts
“usually want as many as you can
get.”
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TELECOPY COVER SHEET

OFFICE OF THE INDEPENDENT COUNSEL

1001 Pennsylvania Avenue, N.-W., Suite 490N
Washington, D. C. 20004
telephone (202) 514-8688 facsimile (202) 514-8802

Date:

TO: \rhdb gW\‘Y\S

Company Name:

Fax Number: Telephone Number:
FROM: Bre {'\‘ 'Z :

Number of Pages: (} (including this cover sheet)
Message:

i aalled " ol g s f@yer
like Mg do be  sent Lrom
Lad e o {quef ﬂ%an /MOMJO/,Y

CONFIDENTIALITY NOTE

This facsimile is intended only for the person or entity to which it is addressed and may contain
information that is privileged, confidential, or otherwise protected from disclosure. Dissemination,
distribution, or copying of this facsimile or the information herein by anyone other than the intended

. recipient, or an employee or agent responsible for delivering the message to the intended recipient, is

prohibited. If you have received this facsimile in error, please notify us immediately by telephone and
return the facsimile by mail.
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October 2, 1995

Miguel Rodriguez
United States Attorney’s Office

Spepli ) 680

Sacraménto California -
. 3 i a 2R__
ﬁﬂ(}7‘/ o o g éi%ﬁlé?{? >ZU

Dear Miguel:

I am writing to invite you to provide me or anyone else in
this Office with any facts, analyses, theories, or the like that
you have concerning the Foster death or any other matter under
investigation by this Office. As you know, we have been continuing
a thorough investigation of the death for many months now. As we
do so, we continue to be interested in any insights you may have.

Please contact me at 501-221-87¢5. If I do not answer, leave
a message on my voice mail or with a secretary, and I will return
your call promptly.

I hope all is well at the United States Attorney’s Office, and
I look forward to hearing from you.

Sincerely yours,

Hickman Ewing, Jr.
Deputy Independent Counsel
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United States Senate ~ 7
OFFICE OF THE REPUBLICAN LEADER S
WABHINGTON, OC 20910+7020 rE’ = E
July 13, 1993 rE_ g :;‘ ;.;
The Honorable Janet Reno EOG e
Attorney General of the 2o
United States = W =
U.S. Department of Justice & =

Washington, DC 20530
Dear Attorney General Reno:

After reviewing the White House Travel Office Management
Review (the "White Heuse Repozrt"), I am more convinced than ever
of the need te conduct an independent investigation into the
entire Travel Office affair,

. I am, therefore, writing to urge you to appoint a special
counsel to conduct a thorough review of the events leading up to
the firings of the Travel 0 fice employees and the poseible White
House manipulation of the Federal Bureau of Investigation and the
Internal Revenue Service te Justify these firings., ag you know,
you have the legal aquoritf to appoint a special counsel,

28 U.s.C. 533, There ie also precedent for this approach. Most
recently, former Attorn@y General wWilliam Barr appointed special
counsels to investigate the House Bank scandal and the Inslaw
case,

The White House Report raises a number of disturbing
questions that merit close BEcrutiny: d :

1. Did Harry Thomasen, a partner and one-third owner of
Thomason, Martens & Richland ("TMR"), an airline charter company
that sought business from the Travel Office, violate 1090.8.¢,
section 208, the federal conflicts of interest statute? 2As you
know, Sectien 208 Prohibits government employees and "special
government employees“ from taking actions on matters in which
they may have a finaneial interest,

The White House Report itself suggests that Thomason may
qualify as a special government employse. According to the White
House Report, Thomason "had been asked to consult on the gtaging
of presidential events and was provided with an access pass of
the kind issued to staff, allowing him open passage throughout
the White House complex. He was pormitted tamporary uge of an
office in the East Wing (White House Report, p. 6)." fThomason's
presence in the white House was such an accepted part of daily
life there, that "[n]o cne objected when he began looking inta
the affairs of the Travael Office, which clearly @xtended beyond
what he was originally asked to do (White House Report, p. el)."

The White Haﬁln Report also Suggests that Thomason took
FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105802 Page 28
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specific actionsg that would benefit TMR. For example:

* In early February, Thomasen telephoned White House Press
Secretary Dee Dee M{ers and asked whether the White House
charter company business was subject to competitive
bidding. Myers assumed that it was, and Thomason told
Darnell Martens, his business partner in TMR, to contact
Myers (White House Report, p. §).

* In late March, Thomason mentioned to President Clinten
himself that "he thought there was trouble in a White
House department haviag to do with travel...(White House
Report, p. 5).¢

* In éarly April, Thomason telephoned David Watking, the
Director of the White House Office of Administration, and
told him that he had heard allegations about corruption
in the Travel Office (White House Report, P 6)

* On May 10, Thomason asked Watkinsg about the status of the
Travel Office. Watkins sald that he had placed a staff
assistant, Catherine Cornelius, in the Travel Office.
Following his meating with Thomason, Watkines called
Cornelius to ask her to meet with Thomason. Thomaaon
then asked Martens to fax his February memo on the Travel
Office to the White House (White House Report, p. 6).

* On May 12, Thomasen met with Watkins, Cornelius, Daputy
White Mouse Counsel Vincent Foster, and Associate White
House Counsel William Kennedy, to express concerns about
the Travel Office (White House Report, p. 7)

* On May 17, Watkins wrote a memo to White House Chief of
Staff Thomas McLarty in which he stated that review of
the Travel Qffice "was accelerated in response to the
urgings of Harry Thomason and Cathering Cornelius
(White House Report, p. 10)."

Even the White House Report admits that Thomasen acted
inappropriately. It etates that "Thomason should have aveided
continued involvement in a matter in which hie business partner
and his friends in the charter business etood to benefit and in
which there was an appeazrance of a financial conflict of interest
(emphasis added)." White House Repoxt, p., 21. Some might
éuggest that Thomason‘s actions {nvolvad an act conflict of
interest, rather than the appearance of one, and that Thomasen
himself stood to benefit ag well, not just "his business partner
and his friends in the charter business."

2, After the dismissal of the Travel 0ffice employees, did
the hiring of world Wide Travel toc run the Travel Office en an
interim basis violate any ethical or legal standards? 1 have
been informed that World Wide is owned, in part, by Worthen Bank.
Woxrthen is & client of the Rose Law Pirm of Little Rock,
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Kennedy, Foster, Associate Attorney General Webster Hubbell, and
the First Lady are all former partners of the Rose Law Firm. It
ie also my understanding that World Wide Travel is a former
client of Watkins,

3. Did the White Houmse staff or others in the executive
branch exert pressure on the IRS te initiate an investigation of
Ultraiz, the airline charter company that formerly did business
with the Travel Office? The White House Report admits that
Rennedy threatened to go %0 the IRS, if the FBI did not act on
the Travel Office matter immediately. peg White House Report, p.
17. According to the White House Report, Reanedy also indicated
in his conversations with the FBI that the Travel Office mattar
vas "heing directed or followed at the highest levels of the
White House." ge¢ White House Report, p. 8. Although the White
House Report denies any direct White House contacts with the IRS
about the Travel Office, were any indirect contacts with the IRS
made by other members of the executive branch?

4. Did any action taken during the Travel Office affair
viclate 18 U.S.C. gection 600? As you know, this statute
prohibits anyone from promising empleyment, compensation, or
other benefit te any persen as a reward for pelitical activity.

5. Did the FBI act properly in its response to the White
House request for an investigation into potential wrongdeing in
the Travel Office? According to e letter to me from FBI Director
William Sessions, dated June 28, 1993, the FBI determined that
there was "sufficient predication to initiate a criminal
investigation" into the Travel Office on Xay 14, one day after
FBI agente first met with White House officiale on the matter and
five days befoze the Travel Office employees were publicly fired.

According to the Sessions letter, the FBI and the Justice
Department did not rely at all on the findings of the Peat
Marwick auditors, who began their work on May 14. Instead, it
appears the FBI concludad that there wae “su¥£iciont predication
to initiate a criminal investigation" based goley on a series of
conversations and meetings with Kenned r Foster, and Cornelius,
who at no time revealed her cwn interest in the Travel Office.
The FBI officials who participated in these meetings are gome of
the highest-ranking officials in the Bureau--Unit Chief Howard B.
Apple, Interstate Theft/Government Reservation Crimes Unit; Unit
Chief Patrick J. Foran, Safe 8treets/Policy and Flanning Unit;
and Unit Chief Richard B. wade.

Do the FBI and the Justice Department normally act so
quickly in determining that a criminal investigation should be
initiated-=-in this case, just one day after the first face-to-
face meeting with White House officialg? I8 it standard practice
for three FBI Unit Chiefs to invelve themselves directly in the
decision-making process leadin Up to a criminal investigation,
particularly when the potential "crime® involves some lax

e PO e nan DR} T 934 PIBOB s BB PaEHAOC 4n
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unaccounted-for petty cash vouchers? Wouldn’t criminal
allegations of this nature normally ba handled by non-supervisory
personnel in the FBI's Washington Metropolitan Field Office?

ok

Finally, I weuld like to take this oppertunity to exprass
several additional concerns.

First, the White House Report states that Kennedy initiated
contact wih the FBI about the Travel Qffice by telephoning Jim
Bourke, an FBI agent with whom he daily contact on background
checks. At the time of the telephcne call, the White House
Report claims that the White House had a policy in place
regulating White House involvement in pepding ecrimina) matters,
but that it had no policy for dealing with Rotential criminal
matters, such as potential criminal wrongdeing in the Travel
Office. The White House Report argues that Kennedy's initial
contact with Bourke violated no policy.

With respect to White House iolicy for pending criminal
matters, the White Houee Report cites a menorandum, dated
February 22 and prepared by White House Counsel Bernard Nussbaum,
providing that inquiyies about criminal matters "will be
trangmitted by the Counsel’s Office to the office of the Attorney
General and the Deputy Attorney General.” See White House
Report, p. 16,

As one of its proposed "reforms," the White House Report
cites a new policy providing that *all contacts concarning
ongoing FBI investigations or possible criminal activity will
occur only between Counsel’'s Office and the Attorney General, the
Deputy Attorney General, and the [~} t T
(emphasis added)." gee White House Report, p. 23.

(/“ In my view, adding Asgociate Attorney General Webster
Hubbell to the list of those whom the White House Coungel’s
Office may permissibly contact on criminal matters is a mistake.
Quite simply, it suggests the potential for more politics rather
than less. As you knew, Foster, Rennedy, and Hubbell are all
{ormer partners of the Rose Law Firm of Little Rock. They have a
prior, independent relationship that could lead te the perception
that political considerations will play a role in contacts

| between the Counsel's Office and the Justice Department.

Second, the White House Report states that the "former
Travel Office employees were not interviewsd because the Attorney
General expressly reQuested that we refrain from doing so. (See
letter from Deputy Attozrney General, Exhibit A)." The letter
from Deputy Attorney General Fhilip Heymann teo John Podesta, an
Asgistant to the President, is dated July 1, 1993, the day
immediately preceding the release of the White House Report on
July 2. Surely, you or somecne else within the Justice
Depazrtment had conveyed your concerns about interviewing the
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Travel Office employees before July 1. If not, I would
appreciate 1earn£ng why you delayed communicating thaese concerns
until July 1. I think it’s fair to assume that the White House
Report had been substantially completed by that date. Quite
frankly, the letter appears to be an aftere-thought, solicited by
the authors of the White House Report to justify why they had not
interviewed the Travel Office employees as part of their internal
investigation.

Third, my cffice recently contacted John Collingwood, the
FBI’'s Director of Congressional and Public Affairs, to regquest a
meeting to clarify some of the points xaised by FBI Director
William Sessions in hig letter to me of June 2B, 1993, My staff
subgsequently received a telephone call frem a Mr, Joseph
Graupensperger, an Attorney-Advisor in the Justice Department’s
Office of Legislative Affairs. In this call, Mr. Graupensperger
stated that Collingwood would meet with my staff, but that the
meeting would be a "one-shot deal"” and that the Justice
Department "did not intend to send ¥BI agents to the Hill."

Quite simply, I consider Mr. Graupensperger's comments to be
unreasonable, if not outrageocus. As Director of the FBI's Office
of Congressicnal and Public Affairs, Collingwood ie responsible
for fielding inquiries from Congrewsional oggicos about FBI
matters. That’s his job. I also find it highly irregular that
three FBI Unit Chiefs and several other FBI agents would be sent
to the White House to investigate a matter invelving $18,000 in
unaccounted-£for petty cash vouchers. Yet, when my staff requests
2 meeting to clarify some ongoing correspondence between myzelf
and the FBI Director, we are told it‘s a "one-ghot deal” and that
ne further help will be forthcoming,

i would appreciate being informed if NMr. Graupensperger was
acting on behalf of somecne else in the Justice Department. I
would also appreciate knowing if Mr. Graupensperger wasg acting
pursuant to either a formal or informal Justice Department
pelicy.

Attorney General Reno, thank you for your prompt

consideration of this requeet. I look forward to hearing from
you seon. :

Sincerely,

80B DOLE

BD/de
FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105802 Page 32



i@,}C-‘K;

@ /Voﬁm] a7 Cipp) Helo O'cfyl AL e R
foskers - oowlls e AL -
$o. Nevetoponsd Covpp 107 vp A fond ~ Corediv TSRLE —
TRy, o I (oon Ko PO -
- %’m%er:cl(ye Ao = by Dea - o e
. Dt bto By fo.

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105802 Page 33



Nichols vs. Clinton

The Final Chapter
Plaintiffs Exhibit Book
/

[k

g
q 19/%5

Larry Nichols

FOIA # none (URTS 16370) Docld: 70105802 Page 34



MITNOQRANXDOEN
U.$. SECRET SZQVIZ

DATE: 07/20/93 22:01 pm

REPLY TO

ATTIN OF: SA SCOTT MARBLE

SUBJECT: DEATH OF VINCINT FOST=R, DE2UTY ASSISTANT TO THZ PRESIDENT AND
CE2UTY QOUNSEL (SEE ATTACIED)

T0: SAIC INTELLIGENCT DIVISION

CN 7/20/93, AT 1130 HRS, LT WQLTZ, USSS/T0 - WK3, CONTACTIS THEZ ID/DD AND
ADVISEL THAT AT 2010 RRS, TAIS OATE., HE WAS CONTACTED AY LT GAVIV, Us paax
POLICE, WHC PRCVIDED TUE FOLICWING INFCRMATICN:

ON THE SVENING OF 7/20/93, ONTOWN TIME, C8 PARX POLICE ZISCIVERSD THE BOOY
CF VINCEINT FOSTER IN HIS CAR. TRE CAR HAS PANCD LN THE 7T. MARCY ARYA OF VA
NEAR TAZ GA PARKGHAY. MR FOSTER APPARSNTLY DIZD OF A S2LF-+INFTLICTID QUNSHOT
WOOUD TO THE RE=AL. A .18 L. RWEVOLVER WAS FOUND IH TRE QRA.

SA TCM CANAYIT. WFO PI SQTAD., ADVISED THAT X HAY BEXY IN CONTACT WITR O3
PARK PQLICZE AND WAS ASSTRED THAT IT ANY MATERIALS OF A SENSITIVE NATURE
(3CTDOGLES OF THE 2QTUS. ZTG.! WERE RSCOVERED, TEY WCCLS IMMEDIATILY BE
TUANED CVZR T2 T¥E USSS. (AT TS TIME OF THIS WRITING, NO ST MATERIALS WEXx
LJCATED)

NO FURTHEIR INTORMATION AVAIIAALZ.

INVESTIGATION 3Y €S PARX PQLICT CONTINUTNG.
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PLAINTIFES EXHIBIT BOOK

CAVEAT/CAUTION.......
You are known by the company you keep.

Richard Nixon had his entourage, his inner circle, dedicated people who, it would appear
acted illegally, not for personal economic gain, but for principle and their belief that what
they did was for the good of the country.

What you are about to read is positive proof of what Bill Clinton and Hillary Clinton, and
their Circle of Power, have done and are now doing - not, it would appear, for principle
but for economic gain. Simply put, greed and gain over conscience and conviction,

What you are about to read is not the whole story, BUT IS ENOUGH. The whole story
can only come from someone who has at their disposal the power of subpoena, such as
Congress - the ability to call as a witness anyone who has knowledge of the crimes
committed. Unfortunately, when dealing with the ultimately powerful, any investigator
can find that extreme pressures sometimes cause cover-up and even destruction of
evidence and ultimately destruction of the truth. When this cover-up and destruction is
done by persons whose greed has been rewarded by money and power, including election
to the highest office in the land, truth and justice are the first casualties.

What you have in this book outlines and is proof of criminal activity. It details a series of
crimes but, of course, is limited to the specifics of only a few. It is not all but is enough to
convict, if prosecuted by people who understand criminal law and the rules that govern all
of us including the President, the First Lady and their Circle of Power.

You are that prosecutor. Only you can insist that justice be done.

CALL YOUR CONGRESSMAN AND SENATOR TODAY. Discuss with them what
you want, what you insist upon, full and complete hearings by Congress. In that way you
are exercising an age old principle, the right to a WRIT OF MANDAMUS. Such a writ
simply orders a person, usually an official of the executive branch of government, to carry
out some affirmative action, in this case full and complete hearings, NOW, NOT LATER.
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AFFIDAVIT

State of Arkansas )

)
County of Pulaski )

On this day comes before me, a Notary Public, authorized to administer oaths, in and
for the County of Pulaski, State of Arkansas, Roger Perry to me well known, who being
first duly swom, says, upon oath:

On the 20th day of July, 1993, I received a telephone call from a person known to me
as Helen Dickey. I was working on the security detail at the Arkansas Governor's
mansion at Little Rock, Arkansas at that time. Dickey advised me that Vincent Foster,
well knew to me had gotten off work and had gone out to his car in the parking lot and
had shot himselfin  the head. I do not recall the exact time of this telephone call but am
fairly certain it was some time from about 4:30 p.m. to no later than 7:00p.m.

Dickey had previously been employed as a baby-sitter for Governor Clinton's child and
at the time of the call she was working at the White House in Washington, D.C. I then
passed this message on to Governor Jim Guy Tucker through his wife.

During my tenure at the Governor's Mansion I received a number of calls from Jennifer
Flowers to Governor Clinton.

1 have been told by Danny Ferguson, another trooper who was working security detail
at the time, at the Governor's Mansion, that he had talked with a young lady named Paula
during a conference at the Excelsior Hotel and that he had taken her up to a room in that
Hotel at the direct request of then Governor Bill Clinton. Danny has also stated that he
talked with Paula at a restaurant in Little Rock during a chance meeting shortly before she
filed her suit. He told her then, according to his conversation with me that he would
testify in her behalf if she did file suit against Clinton. I have read Danny's answer to her
suit and see that he admitted taking Paula up to Clinton's room on that occasion.

Subscribed and sworn to before me this the S\ X‘QR day of March, 1995.

o0 K Ll

Notary Public

BLAINTIFF'S
EXHIBIT
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AFFIDAVIT
State of Arkansas )
County of Pulaski )

On this day comes before me, a Notary Public, authorized to administer oaths, in and
for the County of Pulaski, State of Arkansas, Larry Patterson, to me well known, who
being first duly sworn, says, upon oath:

I received a telephone call from Roger Perry on the 20th day of July, 1993. Roger was
working security detail at the Arkansas Governor's mansion at Little Rock. He advised
me that a lady known to both of us as Helen Dickey had telephonically contacted him and
advised him that Vincent Foster, well known to both of us because of his relationship with
Hillary Clinton and his being an adviser to Governor Bill Clinton had gotten off work and
had gone out to his car in the parking lot and had shot himself in the head. I do not recall
the exact time of this telephone call but am fairly certain it was some time before 6:00 p.m
on that date.

Dickey was employed as a baby-sitter by Governor and Hillary Clinton while in
Arkansas and at the time of the call she was working at the White House in Washington,
DC.

I have been asked, under oath, whether Bill Clinton ever had extramarital affairs while
he was Governor of Arkansas. I have replied that I knew Jennifer Flowers, who has said
she had an affair with Governor Clinton. I took him, on occasions to the Quapaw Towers,
where she lived, and where he would meet with her. I have taken him to see other females
with whom he had personal relationships, including one he met during the night at Chelsea
Clinton's schoolyard. I worked with Danny Ferguson, another trooper who was working
security detail at the Governor's Mansion. Danny told me that he had talked with a young
lady named Paula Jones during a meeting at the Excelsior Hotel in Little Rock. He told
me he had taken her up to a room in that Hotel after having been asked to by then
Govemnor Bill Clinton. On one occasion I was with Governor Clinton when we met Paula
Jones in the rotunda at the State Capitol. The Governor referred to her as Paula as they
hugged. Danny has also told me that he talked with Paula at a restaurant in Little Rock in
the summer of 1994. At that time, Paula told Danny that she had learned she had been
mentioned in a magazine article about Bill Clinton. He told her then, according to his
conversation with me, that he would testify in her behalf if she did file suit against Clinton.
I have read Danny's answer to her suit and see that he admitted taking Paula up to
Clinton's room on that occasion. That agrees with what I 1tuati

LarryPaferson, Affiant

PR
Subscribed and sworn to before me this the <)Y~ day of March, 1995.

Lo bt

otary Public

oA Q
& 7‘.2
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This is to certify that on the 20th day of July, 1993, I
received a telephone call from Roger Perry, of the Arkansas
Btate Police, who was a member of the Arkansas Governor's
Security Staff.

Perry advised me that he had just received a telephone
call from one Helen Dickey, a former baby-sitter for Chelsea
Clinton, who was employed at the White House and that she
had advised him that Vincent Foster, known to both Perry and
me, had gone to his car on the parking lot and had shot
himself in the head.

I do not recall the exact time of the call but I place
it as being during the rush hour at the White House and
assumed there must be many witnesses to the event. Perry
advised me that Dickey was quite upset as if the event had
happened shortly before her call to him. I estimate the time
as baeing no later than six o'clock, Central Standard Time.

Perry advised me that he had telephonically contacted
Betty Tucker who had relayed the messa to Go nor Jim Guy
Tucker.

PLAINTIFF'S
EXHIBIT
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